



BUREAU  
VERITAS

# MARKEM IMAJE INDUSTRIES

9 RUE GASPARD MONGE  
26500 BOURG LES VALENCE  
FRANCE

*Bureau Veritas Certification France certify that the Management System of the above organization has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standard detailed below:*

## ISO 14001:2015

*Scope of certification*

**DESIGN, MANUFACTURING AND SUPPLY OF INNOVATIVE SOLUTIONS .PRODUCT  
IDENTIFICATION SOLUTIONS.**

Certification/Recertification Cycle Start Date: **29 December 2024**

Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on: **28 December 2027**

Expiry date of previous cycle: **28 December 2024**

Certification/Recertification Audit date: **08 November 2024**

Original Cycle Start Date: **13 December 1994**

Certificate n° : **FR093216-1**

File n° : **22296048**

Revision date: **23 December 2024**

**Samuel DUPRIEU - President**

Local Office: Bureau Veritas Certification France

1 Place Zaha Hadid - 92400 Courbevoie

Further clarifications regarding the scope of this certificate the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organization.  
To check this certificate validity, please use the QR Code.





BUREAU  
VERITAS

# MARKEM IMAJE INDUSTRIES

9 RUE GASPARD MONGE  
26500 BOURG LES VALENCE  
FRANCE

*Bureau Veritas Certification France certifie que le système de management de l'organisme susmentionné a été audité et jugé conforme aux exigences de la norme :*

## ISO 14001:2015

*Domaine d'activité*

CONCEPTION, PRODUCTION ET MISE A DISPOSITION DE SOLUTIONS INNOVANTES POUR LE BESOINS D'IDENTIFICATION.

DESIGN, MANUFACTURING AND SUPPLY OF INNOVATIVE SOLUTIONS .PRODUCT IDENTIFICATION SOLUTIONS.

Date de début du cycle de certification : **29 décembre 2024**

Sous réserve du respect des dispositions contractuelles et des résultats positifs des surveillances réalisées, ce certificat est valable jusqu'au : **28 décembre 2027**

Date d'expiration du cycle précédent : **28 décembre 2024**

Date d'audit de certification/recertification : **08 novembre 2024**

Date de certification originale : **13 décembre 1994**

**Certificat n° : FR093216-1**

**Affaire n° : 22296048**

**Date de révision : 23 décembre 2024**

\_\_\_\_\_  
**Samuel DUPRIEU - Président**

Adresse de l'organisme certificateur : Bureau Veritas Certification France  
1 Place Zaha Hadid - 92400 Courbevoie

Des informations supplémentaires concernant le périmètre de ce certificat ainsi que l'applicabilité des exigences du référentiel peuvent être obtenues en consultant l'organisme.  
Pour vérifier la validité de ce certificat, veuillez utiliser le QR Code.

